

Referat

SLF Bestyrelsesmøde 21. Juni 2016

Til stede : Finni,Niels Otto,Lennart,Allan og Erik

- **Godkendelse af forrige referat** : Intet at bemærke / godkendt .
- **Sandartfestivallen evaluering** : Bortset fra den ringe deltagelse var der almindelig tilfredshed med forløbet. Det blev dog besluttet at ændre på enkelte ting næste år: Vi ændrer konkurrencen så det bliver pointsystemet der afgør hvem der vinder. Der kan indleveres/indvejes een fisk af hver art Sandart (10 point pr cm), Gedde (4 point pr cm), Aborre (9 point pr cm) og Sørred (5 point pr cm) .Der laves en egentlig præmieliste på 5 senior og 3 junior præmier så valgsystemet som vi hidtil har praktiseret udgår. Præmielisten bør fremgå af indbydelsen - prisen uændret 100 kr. Juniorer deltager gratis.
- **Foreningens økonomi** : Finni berette om fortsat sund økonomi med plads til små investeringer blandt andet indkøb af ny lader og eventuel nye batterier til båden.
 - Om kontingentsatser 2017 blev det aftalt at SLF opkræver 300 kr pr medlem over 18 år plus kontingentet til DSF dvs der indføres et ungdomsmedlemskab (18 til 25 år).
- **Skoleaktiviteter** : Hvem hjælper den 4. August (Erik,Ole, Lennart og Allan) og 29/6 plus 3. Juli (Allan og Erik)
- **Kontraktforlængelse** : Erik vil prioritere en lang løbetid (min 5 år) og forenkling af reglerne for brug af indtægterne fra fiskekortsalget og derudover almindelig forenkling regelsættet /fiskemæssig kun overholdelse af de nationale regler. Vi skal måske tilbyde at opsætte nogle få skilte med en kort tekst og fiskekortet samt en QR kode der henviser til vores hjemmeside.
- **Friluftsliv på og ved søerne i søhøjlandet** : Vi søger at få tilladelse til at etablere to fiskeplatforme a la dem der er i Knudsø hvor vi laver arbejdet med opsætning og vedligeholdelse og skaffer pengene (fiskekort midler og Friluftsrådet og ?). Et slæbested ved Vrold Østergård forundersøges ved blandt andet vandrehjemmet og er der positiv responcne der søges der om tilladelse til etablering hos kommunen.
- **Fiskeribetjente** :Vi skal kunne tilbyde at kontrollere fiskevandet så fiskebetjentene får frit medlemskab og fri brug af båden hvis de indberetter deres aktiviteter til bestyrelsen. Leif har meddelt at han stopper som fiskebetjent til nytår og i den anledning samles alle nuværende "betjente" til en snak om der stadig er interesse for at deltage i en mere struktureret form. Allan og Lennart gav begge udtryk for at ville bidrage hvis vi kan organisere det bedre end det er idag.

- **Mere Fiskevand** :Vi skal måske trykke nye kort til årsskiftet og inden da skal vi virkelig prøve at få mere fiskevand med på kortet. Giv Erik besked om hvilke lodsejere du vil kontakte så vi ikke kommer to til samme sted.

- **Garn i søen** : Gudenå formandsmødet efterlyser konkret viden om hvilket omfang garnfiskeriet har i søen så der er brug for så mange indberetninger om garn og ruser som mulig. Vi skal vide hvornår (dato) og hvor (sted) og også gerne om garn / ruser er lovlig mærket .For at få folk til at medvirke til at indsamle oplysningerne udsætter bestyrelsen en præmie på et godt **vertikalt fiskesæt** til udlodning mellem dem der har bidraget med oplysninger. Hver indberetning giver et lod og der udtrække på generalforsamlingen.

- Evt
 - Allan og Erik har aftalt at Allan kører informationer til medlemmerne via vores facebookside og via DSFs lokalsider medens Erik opdaterer hjemmesiden og udsender nyhedsbreve via DSF mailfunktion.Erik talte for åbning for at flere kan sende billeder til vores blok. Alle er velkomne og det gøres enkelt ved at sende billeder som mail til sandarten.8660@blogger.com
 - Ydermuren er blevet repareret og skal males så der søges frivillige hjælpere til dette. Efterlyses onsdag (2 mand et par timer - kommunen kommer med materialet.)
 - Der er klaget over ulovlig fiskeri på og ud for naboo grunden - Medlemmer der pågribes indstilles til eksklusion af foreningen . Det henstilles at der ikke smides skarpe sten på asfalten på vejen gennem Vestermølle og at man benytter toiletterne og ikke buskadset til at forrette sin nødtørft.

 - Nicko og vennerne har måske flere ideer til arrangementer a.la. Sandart snakken som vi vil være meget åbne over for , i det hele taget skal vi prøve at finde andet end fluebinde aktiviteter -- gode ideer efterlyses fra alle !

 - Allan rejste spørgsmålet om der kan dæmmes op for uetisk fiskeri i form at dygtige lystfiskere der "høster" alt hvad de kan fange lovligt og dermed nærmest tømmer især små søer (vestermose og døjsø) Tages op på næste bestyrelsesmøde med henblik på eventuel forslag til generalforsamlingen i november.